
 1 

PROTOKÓŁ NR XLIV/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 8 marca 2018 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

8 lutego 2018 roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od 

godz. 1200  do godz. 1430. 

  

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 

obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy            p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy            p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy          p. Ewa Bator 

4. Kierownik Posterunku Policji w  

 Nowym Mieście nad Pilicą                                         asp. sztab. Jarosław Tadzik 

5. Dzielnicowy Posterunku Policji w  

Nowym Mieście nad Pilicą                                      asp. sztab. Wojciech Orzeszek  

6. Przedstawiciel Młodzieżowej Rady Gminy             p. Wiktoria Pakuła 

7. Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów               p. Jan Trzaskowski 

8. Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka  

Pomocy Społecznej                                                      p. Lucyna Senator 

9. Pracownik Powiatowego Zespołu Doradztwa 

Rolniczego  w Grójcu                                                   p. Marek Rosłaniec 

10. Adwokat                                                                 p. Tomasz Rychlicki 

11. Redaktor gazety informacyjno-reklamowej 

,,Jabłonka”                                                                    p. Dominik Górecki 

12. Mieszkaniec 

13. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

  

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 
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2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Seniorów za 2017 rok.  

6. Sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy za 2017 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2017. Sprawozdanie z działalności Zespołu 

interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania przemocy za 2017 rok. Sprawozdanie  

z realizacji z zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

za okres międzysesyjny.  

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2018 - 2032.   

c) zmiany uchwały Nr XLI/269/2018 z dnia 8 lutego 2018 roku w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

e) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu. 

f) zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą 

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2017 do budżetu Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą.  

g) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą  

w zakresie dotyczącym gospodarowania nieruchomościami Gminy.  

h) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

i) przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje do proponowanego 

porządku obrad. Nie zgłoszono.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował,  

że protokoły z ostatnich sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą, z dnia 

8 lutego 2018 roku, 21 lutego 2018 roku, 28 lutego 2018 roku  

i umieszczone na stronie internetowej Urzędu. W związku z tym zapytał czy są 

uwagi do protokółów z ostatnich sesji. 
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Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów.  

W głosowaniu jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw  

– 0, wstrzymało się – 0. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte. 

 

PKT 3 

Głos zabrał pracownik Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Grójcu p. 

Marek Rosłoniec. Przedstawił informacje o programach w ramach, których będzie 

można uzyskać dodatkowe środki na inwestycje w gospodarstwach rolnych. Na 

terenie gminy Nowe Miasto dyżury pełni p. Tadeusz Podkowiński, który udzieli 

pomocy w wypełnianiu dokumentów.  

Rozpoczęła się kampania składania wniosków o płatności obszarowe na rok 2018. 

Termin składania wniosków od 15 marca do 15 maja br. na chwilę obecną od 14 

lutego do 15 marca, ci, którzy nie mają w swoich gospodarstwach żadnych zmian, 

mogą złożyć oświadczenie do agencji, które pozwoli agencji zasięgnąć dane  

z poprzedniego roku i sprawa z płatnościami zostaje załatwiona. Natomiast ci, 

którzy będą mieli jakieś zmiany w uprawach będą musieli złożyć wniosek w formie 

elektronicznej. Od 15 marca będzie dostępna aplikacja, która będzie pozwalała 

wypełniać wnioski. Przy wypełnianiu wniosków będzie można skorzystać z naszej 

pomocy lub agencji. Jest możliwość pozyskania innych środków na inwestycje  

w gospodarstwach rolnych. Inwestycje związane z modernizacją gospodarstw 

polegają na tym, że musimy wydać własne środki, a następnie otrzymujemy zwrot 

poniesionych kosztów. Od 19 lutego 20 marca trwa nabór na modernizację 

gospodarstw, gdzie możemy uzyskać do 50% zwrotu kosztów zainwestowanych  

w gospodarstwo. Młodzi rolnicy, którzy gospodarują dłużej niż 5 lat, osiągnęli 

wiek 40 lat, posiadają wykształcenie rolnicze mogą ubiegać się o 60% zwrot 

poniesionych kosztów. W roku bieżącym agencja planuje dwa nabory związane z 

premiami w zamian za modernizację gospodarstwa. Szczegółowe informacje 

można uzyskać u p. Podkowińskiego lub w biurze agencji ewentualnie prosił, aby 

dzwonić do niego. 

Przewodniczący Rady podziękował za wystąpienie i prosił o zgłaszanie pytań.  

 

Kierownik Posterunku Policji asp. sztab. Jarosław Tadzik złożył obecnym paniom 

życzenia z okazji Dnia Kobiet. Przekazał, że namawia do bieżącej współpracy na 

temat bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy Nowe 

Miasto. Kierownik poinformował, że pełni dyżury w każdy poniedziałek od godz. 

10.00 do 14.00.  

 

Dzielnicowy asp. sztab. Wojciech Orzeszek przypomniał, że na jednej z ostatnich 

sesji została przekazana informacja o umieszczeniu tabliczki z numerem 

porządkowym swojej posesji. Ignorowanie przepisów dotyczących właściwego 
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oznakowania posesji numerem może się skończyć nałożeniem mandatu – 

przestrzegł dzielnicowy. Przypomniał, że zgodnie z przepisami ustawy kodeksu 

wykroczeń, kto nie umieszcza tabliczki z numerem porządkowym i nazwą ulicy 

(lub miejscowości), podlega karze grzywny. Według tego przepisu, właściciele 

muszą również utrzymywać tabliczki w należytym stanie. Napis i numer powinny 

być dobrze widoczne. Jeśli umieszczone na niej informacje będą nie widoczne 

właściciel musi się liczyć z grzywną. Dzielnicowy ostrzegł przed oszustami 

podszywającymi się pod fundacje i wyłudzaniem pieniędzy np. na chore dzieci. W 

ostatnim okresie czasu zgłoszono przypadki oszukiwania osób starszych, jeśli 

chodzi o podpisywanie umów na dostawę prądu.  Prosił o szczególną uwagę na 

zabezpieczenie swoich obiektów w okresie wiosennym zwłaszcza podczas swojej 

nieobecności. Prosił o zgłaszanie pod numerem tel. 997 o nietypowych sytuacji, np. 

wizyt osób, które przedstawiają się za pomoc społeczną, pracowników ZUS lub 

osób sprzedających produkty. Ponadto dzielnicowy zwrócił uwagę na jazdę po 

spożyciu alkoholu. Jeśli chodzi oszustwa ,,na wnuczka” w roku ubiegłym nie 

odnotowano.  

 

PKT 4 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina odczytał protokół 

z posiedzenia Komisji z dnia 6 marca 2018 roku.   

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy                                   p. Mariusz Dziuba 

2. Pracownik U M i G              p. Tomasz Bogacki                                                                                  

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina –Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Ocena realizacji uchwał Rady za 2017 rok. 

2. Ocena realizacji Zarządzeń za 2017 rok. 

3. Rozpatrzenie skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

w zakresie dotyczącym gospodarowania nieruchomościami Gminy. 

4. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W PKT 1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Gulina odczytał 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą podjętych w okresie 01.01.2017- 31.12.2017. Komisja 

wyraziła pozytywną opinię. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu 

posiedzenia.  

W pkt. 2 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Gulina odczytał 

Sprawozdanie z realizacji zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 



 5 

Mieście nad Pilicą za okres 01.01.2017- 31.12.2017. Komisja wyraziła pozytywną 

opinię. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu posiedzenia.  

W PKT. 3. Przewodniczący Komisji odczytał pismo z dnia 2.02.2018r. Za 

pośrednictwem Centralnego Biura Antykorupcyjnego, wpłynęła do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie anonimowa skarga dotycząca wykonywania 

przez Burmistrza Miasta i Gminy zadań własnych w sprawach związanych z 

targowiskiem miejskim. 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki wyjaśnił, że skarga 

dotyczyła ogłoszenia o przetargu na dzierżawę targowiska miejskiego 

stanowiącego własność Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Burmistrz wydał w tym 

zakresie Zarządzenie. W Zarządzeniu tym nastąpił błąd we wskazaniu numeru 

jednej z działek objętych przetargiem. Błąd wynika z omyłki pisarskiej pracownika 

gminy, który został skorygowany Zarządzeniem jeszcze przed upływem terminu na 

składanie ofert i w żaden sposób nie wpłynął na ważność i przebieg przetargu.  

W tym samym czasie radna Iwona Lepa spytała w sprawie nieruchomości 

przeznaczonych do sprzedaży przy ul. Warszawskiej 42 oraz radny Stanisław 

Dobrodziej spytał o działki przeznaczone do sprzedaży położone w msc. Żdżary. 

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Bogacki. 

Komisja po wysłuchaniu pracownika merytorycznego, uznała skargę za 

bezzasadną. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za 6 radnych na stan 

obecnych na sali 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.   

W pkt.4. Na posiedzeniu komisji wypracowano i przekazano następujące wnioski: 

1. Radna Karolina Kącka prosiła o naprawę ubytków na drodze w msc. Strzałki. 

2. Radny Stanisław Dobrodziej prosił o naprawę uszkodzonej tablicy informacyjnej 

drogowej w msc. Żdżary (zakręt - w kierunku Rawy Mazowieckiej). Sprawa 

została załatwiona. 

3. Radny Kazimierz Tomczyk prosił o naprawę ubytków na drodze w msc. 

Rokitnica. Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz odczytał protokół ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady z 

dnia 6 marca 2018 roku. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg 

załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba  

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych              p. Zdzisław Misztal 

5. Pracownicy U M i G w osobach:                        p. Tomasz Bogacki 

        p. Dariusz Melon   

      

6. Mieszkaniec Miasta i Gminy                              p. Marian Dziedzic 
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Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

      2.   Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W Pkt. 1 Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy omówiła projekt uchwały w 

sprawie:  

- zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. Zmiany polegają na przeniesieniu planu 

wydatków pomiędzy poszczególnymi podziałami klasyfikacji budżetowej. W 

wyniku wprowadzonych zmian kwota wyniku budżetu – deficyt, kwota 

przychodów oraz kwota rozchodów budżetu nie ulega zmianom.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2018-2032.  

- zmiany uchwały Nr XLI/269/2018 z dnia 8 lutego 2018 roku w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

- udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu.  

Pan Marian Misztal dyrektor Zakładu Usług Komunalnych omówił projekt 

uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście 

nad Pilicą z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2016 do 

budżetu Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. Pan Dyrektor przekazał, że zakład 

zwrócił się z prośbą o zwolnienie z wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków 

obrotowych, którą przeznaczy na realizację zadań statutowych m. in. na remont 

pokrycia dachowego Stacji Uzdatniania Wody w Żdżarach i remont pokrycia 

dachowego na dwóch zbiornikach wyrównawczych Stacji Uzdatniania Wody w 

Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. Rawskiej.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy Tomasz Bogacki omówił projekt uchwały w 

sprawie: 

- rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w 

zakresie dotyczącym gospodarowania nieruchomościami Gminy. Pan Bogacki 

wyjaśnił, że skarga dotyczyła ogłoszenia o przetargu na dzierżawę targowiska 

miejskiego stanowiącego własność Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Burmistrz 

wydał w tym zakresie Zarządzenie. W Zarządzeniu tym nastąpił błąd we wskazaniu 

numeru jednej z działek objętych przetargiem. Błąd wynika z omyłki pisarskiej, 

który został skorygowany Zarządzeniem jeszcze przed upływem terminu na 

składanie ofert i w żaden sposób nie wpłynął na ważność i przebieg przetargu. W 

sprawie było wszczęte postępowanie, które umorzono. Skarga była w całości 

bezzasadna.  
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- przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. Działka w Bielinach w roku 

ubiegłym była ona wstrzymana do sprzedaży miała być w zamian za działkę za 

szkołą za świetlicą wiejską na chwilę obecną przygotowana jest do sprzedaży.  

Radny Mirosław Bors zaproponował wycofanie z wykazu nieruchomości do 

sprzedaży działki we wsi Bieliny przyległej do działki świetlicy wiejskiej do chwili 

uregulowania stanu prawnego przez właścicieli działek. Sołectwo jest 

zainteresowane zakupieniem działki. 

Następnie przewodniczący komisji odczytał: 

- projekt uchwały rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą w zakresie dotyczącym gospodarowania nieruchomościami Gminy.   

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy Dariusz Melon omówił w/w projekt uchwały. 

Aktem prawnym regulującym postępowanie ze zwierzętami bezdomnymi jest 

ustawa o ochronie zwierząt. Program obejmuje działania planowane do realizacji w 

2018 roku w celu zapewnienia opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Następnie pan Marian Dziedzic zgłosił problem programu ochrony zwierząt dał 

przykład populacji kotów na osiedlu nr 3. Wywiązała się dyskusja. Na zakończenie 

dyskusji pan Burmistrz działania, jakie wykonywane są z bezdomnymi zwierzętami 

spełniają wymogi uchwały. Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do przewodniczących komisji. Nie 

zgłoszono. 

 

PKT 5 

Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów Jan Trzaskowski przedstawił 

sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Seniorów za 2017 rok. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6 

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Gminy przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Młodzieżowej Rady Gminy za 2017 rok. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr  4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7 

Pani Lucyna Senator kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

przedstawiła: 

- Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2017. Sprawozdanie stanowi załącznik nr  5 do 

niniejszego protokołu. 
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- Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy za 2017 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

- Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Następnie radny Tadeusz Jędryka odnośnie sprawozdania spytał, na jakiej 

podstawie odbiera się prawo jazdy dłużnikom alimentacyjnym. Pani kierownik 

odpowiedziała, że jeżeli dłużnik alimentacyjny nie płaci na bieżąco alimenty to 

zgodnie z ustawą występujemy do starostwa o odebranie prawa jazdy.  

 

Przewodniczący Rady prosił o zapoznanie się ze sprawozdaniami, które dostępne 

są w biurze rady. Podziękował pani kierownik i pracownikom za ogrom pracy, jaki 

wykonuje ośrodek pomocy społecznej. 

 

PKT 8 

Pan Burmistrz podziękował pani kierownik oraz wszystkim pracownikom opieki 

społecznej za zaangażowanie w ogrom prowadzonych spraw. Podziękowania 

skierował przewodniczącemu Gminnej Rady Seniorów i przewodniczącej 

Młodzieżowej Rady Gminy za współpracę, zaangażowanie, za pomysły oraz 

przedstawienie sprawozdania.  

Następnie Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres międzysesyjny. tj. od 

10 lutego 2018r. do dnia 8.03.2018r. 

- 10.02. udział w zabawie choinkowej w przedszkolu, 

- udział w spotkaniu sprawozdawczym OSP Nowe Miasto nad Pilicą, 

- 11.02. udział z władzami powiatowymi przy udziale ks. biskupa Zawitkowskiego 

w obchodach Dnia Chorego w szpitalu w Nowym Mieście, 

- 12.02. spotkanie grupy roboczej w sprawie zjazdu Nowych Miast w Europie. Na 

dzień dzisiejszy opracowywany jest program przyjęcia grup z Nowych Miast, 

zapewnienia noclegu, atrakcji, głównego przemarszu przez miasto, 

- spotkanie z prezesem TKKF Pilica, na którym rozpatrywano sprawy bieżące, 

- spotkanie z dyrektorami szkół, 

- spotkanie dotyczące przygotowania kontenera mieszkalnego dla osoby 

bezdomnej, 

- 14.02. spotkanie z prezesem i nauczycielami w sprawie przebudowy stadionu, 

- spotkanie z mieszkańcami, którzy dziękowali za możliwość korzystania z 

Przychodni Senior przy ul. Ogrodowej. Tak jak wiceprzewodnicząca powiedziała, 

sprawa była nagłośniona, że takiej przychodni nie ma, że została zamknięta i jak 

powiedział na poprzedniej sesji sytuacja cały czas była monitorowana. Przychodnia 

w dalszym ciągu działa jeszcze raz podziękował pani dr. Zaraś, która pełni dyżury,  
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- 11.02. udział w spotkaniu w Radomiu z płk. Skowroniem dowódcą Jednostki 

Wojskowej w Radomiu. Nowe Miasto przeszło pod nowy garnizon o tej pory 

byliśmy w garnizonie grójeckim. Podziękowania przekazano płk. Kozerze za 

współpracę. Ustalono harmonogram wspólnych inicjatyw, wspólnych imprez, 

- 20.02. spotkanie robocze z dyrektorami żłobka oraz domu kultury, 

- spotkanie w sprawie zmian studium zagospodarowania przestrzennego. 

Planowane opracowanie studium przewiduje się w miesiącu sierpień.  

- 21.02. udział w spotkaniu samorządowców z wojewodą mazowieckim, 

- 22.02. spisywanie aktów notarialnych, na sprzedaż działek w msc. Żdżary,  

- 23.02. spotkanie w Łowiczu z biskupem ordynariuszem, które dotyczyło 

rozwiązania problemu drogi lokalnej w Żdżarach, 

- 27.02. spotkanie w Komendzie Powiatowej Policji, na którym przedstawiono 

sprawozdanie z działalności,  

- 28.02. spotkanie robocze z wójtami okolicznych gmin na temat różnych sytuacji 

związanych z wnioskami, 

- 1.02. udział w spotkaniu z okazji Dnia Żołnierzy Wyklętych, apel poległych, 

składanie kwiatów, 

- udział w spotkaniu wójtów, burmistrzów, starosty powiatu z prezesem PKS 

Grójec, które dotyczyło transportu zbiorowego w naszym powiecie. Przypomniał, 

że od dwóch lat toczone są rozmowy na temat połączeń. Wójtowie, burmistrzowie 

będą mogli zgłaszać wnioski, jeśli chodzi o finansowanie tego transportu. Chodzi  

o połączenia, które utraciliśmy zwłaszcza z byłym miastem wojewódzkim 

Radomiem oraz połączenie msc. Żdżary z Grójcem. 

- 2.03. spotkanie z przedstawicielami firm, które w naszej gminie odpowiadały za 

rozliczenia VAT-u, 

– 5.03. udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Stałych Komisji Rady 

Miejskiej, 

- 7.03. spotkanie z projektantami wodno – kanalizacyjnej (Strzałki, Gostomia, ul. 

Browarna, ul. Bielińskiego), 

- spotkanie z dyrektorem, przedstawicielami Wód Polskich, którzy w przyszłym 

tygodniu będą pełnili dyżur w budynku Urzędu, 

- w dniu dzisiejszym udział w Szkole Podstawowej. W szkole odbył się konkurs 

dla dzieci, prace nagrodzone zostaną dostarczone do naszego budynku. W szkole 

zostały rozdane stypendia za wybitne osiągnięcia w nauce.  

W okresie między sesyjnym pan Burmistrz odbył wiele spotkań z mieszkańcami. 

Następnie przypomniał, że na ostatniej sesji dyrektor szpitala udzieliła wyjaśnień 

odnośnie dalszego funkcjonowania Przychodni w Żdżarach. Dodał, że pan doktor 

Wąsikowski będzie pracował nie tylko w przychodni  

w Żdżarach, ale również w Przychodni w Nowym Mieście. Pan Burmistrz 

poinformował, że w najbliższą niedzielę w Przysusze z okazji Dnia Sołtysa 
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odbędzie się uroczystość z udziałem biskupa, premiera. Prosił o zgłaszanie swojej 

osoby do udziału w uroczystościach. Następnie zaprosił panie na koncert, który 

odbędzie się w Publicznej Szkole Podstawowej przy ul. Szkolnej oraz złożył 

życzenia w imieniu swoim i radnych z okazji Dnia Kobiet i życzenia przyszłym 

solenizantom. Obecnym na sali paniom rozdano kwiaty.  

 

PKT 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha przekazał informacje  

o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

- Głównego Urzędu Statystycznego w Warszawie dot. Statystyki Gminy. 

- z dnia 30.01.2018 r. Biura Powiatowego w Grojcu dotyczące udostępnienia sali 

konferencyjnej na przeprowadzenie szkolenia dla rolników. 

- z dnia 15.02.2018r. firmy Mag – Med w sprawie wynajmu sali konferencyjnej. 

- z dnia 14.02.2018r. Krajowego Biura Wyborczego w Radomiu dotyczące 

podjęcia uchwały w sprawie podziału na okręgi wyborcze. 

- z dnia 23.02.2018r. informacja Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Warszawie dotycząca przygotowania i uchwalania programów nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

- z dnia 01.03.2018r. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

- z dnia 01.03.2018r. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za 2017 rok. 

- z dnia 01.03.2018r. Sprawozdanie z programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie – działalności zespołu interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie za rok 2017.  

Prosił o zgłaszanie swojej osoby do udziału w zjeździe z okazji Dnia Sołtysa  

w Przysusze. Zaprosił do udziału w posiedzeniach komisji. Bezpłatne porady 

prawne dla mieszkańców naszej gminy w każdą środę. Spytał czy są pytania lub 

uwagi do przedstawionych informacji w okresie międzysesyjnym.  

 

 

PKT 10a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy pani Ewa Bator omówiła załączniki do niniejszego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/277/2018  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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PKT 10b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018 - 2032.  

Skarbnik Miasta i Gminy pani Ewa Bator omówiła objaśnienie do niniejszego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/278/2018  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 PKT 10c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/269/2018 z dnia 8 lutego 2018 

roku w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu. 

Skarbnik Miasta i Gminy pani Ewa Bator omówiła w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/279/2018  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10d 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/280/2018  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10e 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Mazowieckiemu. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 
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W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/281/2018  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10f 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym 

Mieście nad Pilicą z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2016 

do budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/282/2018  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10g 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą w zakresie dotyczącym gospodarowania 

nieruchomościami Gminy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/283/2018  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10h 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

Głos zabrał pan Marian Dziedzic stwierdził, ze uczestniczył w posiedzeniu komisji, 

która zapoznawała się z projektem uchwały. Z posiedzenia komisji sporządzono 

protokół z którego wynika że zabierał głos na tej komisji, który dotyczył kotów na 

osiedlu. Powiedział, że zabierał głos a koty na osiedlu były przykładem, zabierał 

głos o sposobie procedowania nad tą uchwałą m. in. pytał o konsultacje bo jest ta 

uchwała, która wymusza konsultacje. W dalszej części posiedzenia odpowiadał  

panu Burmistrzowi to co powiedział w części pierwszej nie podobało zwiększenia 

wydatków wprost przeciwnie. Spytał która z komisji zajmowała sie opiniowaniem 

tej uchwały. Na posiedzeniu komisje zapoznawały się jedynie z tą uchwałą.  
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Przewodniczący Rady potwierdził na posiedzeniu komisji kwestia kotów była 

przykładem, kwestią programu zajmie się osobiście należy problem rozwiązać. 

Dodał, że uwagi organizacji są opiniotwórcze i doradcze. Stanowisko rady będzie 

wyrażona w głosowaniu.  

Następnie pan Marian Dziedzic zwrócił uwagę że w roku ubiegłym i roku 

bieżącym ustawa o ochronie zwierząt była nowelizowana. W międzyczasie radna 

Iwona Lepa na jednym posiedzeniu mówiła, że nie można sterylizować kotów 

prywatnych to właśnie po tej zmianie w tej ustawie jest napisane, że można. 

Natomiast cała uchwała praktycznie jest przepisana z poprzedniego roku. Oprócz 

ostatniego zdania gdzie jest napisane którego dnia podpisano umowe 

z weteryniarzem. 

Przewodniczący Rady dodał że w roku 2017 program szczepienia osób starszych 

kosztuje budżet 15 tys. zł. Towarzystwo Przyjaciól Nowego Miasta wnioskowało o 

wyodrębnienie z 100 tys. zł. kwote 10 tys. zł. na działania związane ze styrylizacją. 

Jeżeli będzie taka wola rady taki program będziemy realizować.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/284/2018  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10i 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przed obradami sesji został poproszony 

pracownik merytoryczny o wyjaśnienie omyłki pisarskiej numeru działki w 

załączniku do niniejszej uchwały w pkt. 10.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XLIV/285/2018  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 11 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 12 

Wolnych wniosków i oświadczeń radnych nie zgłoszono. 

 

PKT 13 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Pietrucha zamknął o godz. 14.30 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 



 14 

nad Pilicą. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym  

i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokółowała             Przewodniczył  

                                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Marzena Białas                                                         mgr Tomasz Pietrucha 

 


